
Pravidelné jednání členů komise Pro Třeboradice 17.03.2025 

 

Přítomni:   Omluveni: 0  Hosté: 

M. Laštovka      M. Šimůnková 

M. Slavík 

I. Heřmánková 

L. Slavíková 

J. Kočí 

M. Pohnan 

 

Jednání začalo v 18:30 hod.. Prvním bodem byla informace  

o zahradním nábytku z participativního rozpočtu. O tomto bodu bude 

jednáno na další schůzce komise. 

Dále radní Martin Slavík podal informace o bezpečnosti v městské části, 

hovořil také o stavebních prioritách v městské části, např. úpravách 

Třeboradického náměstí, i o parkování kolem knihovny a dopravních 

značkách v této lokalitě, o úpravě středových čar v zatáčkách. 

Pan Kočí uvedl informace ohledně Třeboradického kostela a jeho snahu 

kostel zpřístupnit. Dále se ujal slova pan M. Pohnan a informaci doplnil. 

Celé jednání skončilo ve 20:30 hod.. 

 

 

 

Zpracoval M. Laštovka – předseda komise 


